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Abstract (en)
[origin: US4368368A] An electrical switch which is mainly adapted for household electrical appliances is made of a hollow main body in which a
push-button can slide from top to bottom and from bottom to top. The lower portion of the push-button supports two lugs maintaining the blades
carrying the mobile terminals cooperating with studs rigidly connected to square-pieces fixed on the bottom of the main body. The lugs carry laterally
a hollow heart-shaped cam in which can circulate a dog fixed to the upper portion of a rock-piece pivotally mounted on a pin rigidly connected to the
inner wall of the body, thereby allowing opening and closing of at least one electrical circuit by the switch.

Abstract (fr)
L'interrupteur qui est surtout destiné aux machines électroménagères est constitué par un corps principal 1 évidé dans lequel peut coulisser de haut
en bas et de bas en haut un bouton-poussoir 6 dont la partie inférieure supporte deux pattes 7,8 maintenant les barrettes 10 portebornes mobiles
11 coopérant avec des plots 12 solidaires d'équerres 13 fixées dans le fond du corps principal 1, de plus la patte porte latéralement une came 23 en
creux et en forme de coeur dans laquelle peut circuler un ergot 22 fixé à la partie supérieure d'un balancier 20 articulé sur un axe 21 solidaire de la
paroi intérieure du corps 1 pour permettre ainsi l'ouverture et la fermeture d'au moins un circuit électrique par l'interrupteur.
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